
اقامه نماز جمعه تهران به امامت رهبر معظم انقلاب - 29 /بهمن/ 1372

نماز وحدتآفرين و با صلابت جمعه اين هفته در تهران به امامت حضرت آيتاالله خامنهاي رهبر معظم انقلاب
اسلامي با حضور چشمگير مردم روزه دار و با ايمان در صفوفي به هم فشرده در دانشگاه تهران و خيابانهاي اطراف

آن برگزار شد.
حضرت آيتاالله خامنهاي خطبه اول نماز را به بحث پيرامون اهميت رعايت تقواي الهي و نقش آن در زندگي

انسانهاي با ايمان اختصاص دادند و ضمن فراخواندن نمازگزاران به استفاده از ماه پربركت رمضان براي ورود به
وادي با عظمت تقوا فرمودند تقوا در زندگي انسان فوايد بسياري را بدنبال دارد كه حراست از خود در برابر پرتگاهها و

لغزشگاهها از جمله آن است و تقويت روح تقوا سبب موفقيت انسان در امتحانهاي الهي و ادامه راه پيشرفت،
ايمان و بندگي خدا ميشود.

امام جمعه تهران سقوط امپراطوري بزرگ شرق را محصول بيتقوائي دانستند و فرمودند: سقوط به دنبال بيتقوائي
است و ملتهاي فاقد تقوا دچار غرورـ استكبارـ انحراف و انهدام خواهند شد و اين واقعيت نشان ميدهد كه

ملتهاي مقتدر دنيا در جاي جاي تاريخ دچار آن شدهاند لذا تمام افراد و ملتهاي بيتقوا در جهان بايد در انتظار
چنين سقوطي باشند.

رهبر انقلاب اسلامي سپس به بيان يك تجربه مهم قرآني در باب اهميت تقوا پرداختند و با اشاره به تحمل و صبر و
بردباري اصحاب حضرت نوح در دوران سختيها و فشارهاي رواني كفار فرمودند: ما مبارزيني را ديدهايم كه امتحان

دوران مبارزه و شدت را با دشمنان به بهترين وجهي پشت سرگذاشتند اما در دوران رفاه به فساد و انحراف دچار
شدند و عذاب دردناكي را كه خداوند بر برخي از همراهان حضرت نوح در دوران رفاه و آسايش نازل كرد نشان ميدهد

كه آنها در امتحان دروان رفاه بدعمل كردند زيرا تقوا نداشتند.
حضرت آيتاالله خامنهاي جدا شدن از تقواي الهي را موجب فرو افتادن انسان در ذلالت و گمراهي و تاريكي

دانستند و فرمودند: امتحان الهي فراگير است و همه قشرها را در برميگيرد و كساني كه به سبب لباس ـ موقعيت و
مقام و يا سخنانشان بيشتر در معرض توقع و انتظار قرار دارند انحرافشان زشتتر و دردناكتر است و بايد بيشتر

مراقب خود باشند و تقواي الهي را بيشتر در خود تقويت كنند.
امام جمعه تهران با تأكيد بر رايج بودن سخن حق در كشور اسلامي ايران فرمودند: فضاي كشور فضاي حق است زيرا
حاكميت از آن حق، و ملت طرفدار و همراه حق است لذا ما نسبت به ياوهگوئيهاي اهل باطل حساسيتي نداريم. در

نظام حق اسلامي امنيت براي همه آحاد جامعه و حتي كساني كه با روال حق سازگار نيستند تأمين شده است
بنابراين در چنين شرايطي كه فضاي قرآني و نماز و فضاي دين بر كشور حاكم است همه بايد با ذخيره كردن تقواي

الهي در روح خود تلاش كنند كه از امتحان خداوند سربلند بيرون بيايند.
رهبر انقلاب اسلامي در پايان خطبه اول نماز جمعه تهران ضرورت تقويت روحيه هوشياري در برابر شيطان نفس و
دشمنان شيطانصفت بيروني را مورد تأكيد قرار دادند و فرمودند: با تقويت تقوا و مقابله با شيطان دروني ميتوان

اطمينان يافت كه شيطان بيروني نيز به آساني قادر نخواهد بود به ما ضربه بزند و به نيات خود دست يابد.
حضرت آيتاالله خامنهاي خطبه دوم نماز جمعه را با تقدير و تشكر از ملت ايران به سبب حضور حماسي در

راهپيمائي بزرگ 22 بهمن آغاز كردند و اين حركت مردم را ضربهاي مهم و مؤثر بر تبليغات مسموم دشمنان
جمهوري اسلامي ايران دانستند.

رهبر انقلاب اسلامي با اشاره به هزينههاي هنگفتي كه رسانههاي خبري استكباري و صهيونيستي براي تأثيرگذاري
بر افكار عمومي ملت ايران بعمل ميآورند فرمودند: خبرگزاريهاي تحت نفوذ و هدايت صهيونيستها و چند راديوي

خارجي از مدتها پيش در تلاش بودند تا اينگونه القاء كنند كه مردم ايران ديگر با انقلاب و اسلام سروكاري ندارند و
عملكرد جمهوري اسلامي بگونهاي بوده است كه اسلام ضعيف شده است اما اين دروغ و ترفند رسواتر از آن است
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كه كسي به آن توجه كند زيرا اوج عظمت اسلام در دنيا مرهون پديد آمدن جمهوري اسلامي است.
امام جمعه تهران با افشاي ترفندهاي تبليغاتي دشمنان اسلام فرمودند: آنها ميخواهند وانمود كنند كه تشكيل
حكومت اسلامي و وارد آمدن مشت كوبنده قرآن و اسلام بر دهان دشمنان به ضرر اسلام است اما آنها از اسلام

بيخبر هستند زيرا اگر چنين ميبود پيامبر عظيم الشأن اسلام حكومت تشكيل نميداد و اين همه جنگ نميكرد و
اميرالمؤمنين علي ( ع) نيز به تشكيل حكومت نميپرداخت و خلفاي صدر اسلام نيز بايد در خانههايشان

مينشستند.
حضرت آيتاالله خامنهاي راهپيمائي شكوهمند 22 بهمن را موجب تحير دشمنان اسلام دانستند و فرمودند:

دشمنان ما خود ديدند كه ملت ايران يكپارچه در صحنه حضور داشت و امروز هيچ دولتي را در دنيا نميتوان يافت
كه قادر باشد همانند جمهوري اسلامي در يك مراسم ملي و اعتقادي چنين بسيج عظيمي را از ملت خويش ترتيب

دهد.
رهبر انقلاب اسلامي فاجعه بوسني و هرزگوين را نمونه واضحي از يك تهاجم همه جانبه عليه اسلام و مسلمين

توصيف كردند و فرمودند: صربها و كرواتها تحت حمايت انگليس، آمريكا و برخي از دولتهاي اروپائي در
فاجعهآفريني و قساوت قلب از صهيونيستهاي غاصب اسرائيل پيشي گرفتهاند و امروز غرب سنگ دل و

دولتهاي استكباري و ستمگر ظالم و متجاوز را تجهيز كردهاند و به او ميدان دادهاند تا هر جنايتي را در بوسني
مرتكب شود.

امام جمعه تهران برخي دولتهاي اسلامي به سبب سهلانگاري در دفاع از ملت مظلوم بوسني را مورد سؤال قرار
دادند و فرمودند: دولت ايران اسلامي بهترين عملكرد را در اين مسئله داشته است و برخي از دولتهاي اسلامي نيز

خوب عمل كردهاند اما اگر كشورهاي مسلمان صربها را به مدت يك ماه تهديد به قطع رابطه و انجام معاملات
بازرگاني ميكردند ماجرا به اينجا كشيده نميشد. آنها كوتاهي كردند و اين حادثه عظيم اتفاق افتاد و ترديدي

نيست كه اين حادثه سرانجام به نفع اسلام و به زيان قدرتهاي استكباري در اروپا تمام خواهد شد.
حضرت آيتاالله خامنهاي مسئله فلسطين اشغالي را نمونه ديگري از تهاجم دشمنان اسلام دانستند و فرمودند: امروز

اسرائيليهاي غاصب در مقابل چشم مردم دنيا سرزمين فلسطين را غصب كردهاند و فلسطينيها را شكنجه، تبعيد،
بمباران و اعدام ميكنند و در مقابل دنياي استكباري و در رأس آنها امريكا كه مظلومان فلسطين را محكوم ميكند و

دفاع فلسطينيان از خانه خود را مورد سؤال قرار ميدهد و اين امر نشان ميدهد كه چه نظام نوين پليدي بر دنيا
حاكم شده است.

رهبر انقلاب اسلامي به همكاري قدرتهاي جهاني براي نابودي اسلام اشاره كردند و فرمودند: دشمنان اسلام بيش از
دوازده سال است كه مبارزهاي خطرناك و خشن را عليه اسلام آغاز كردهاند اما هر چه از آن ميگذرد ناكامي آنها

بيشتر ميشود و دولتهاي طرفدار آنها بيشتر پراكنده ميشوند و مسلمانان جهان بايد بدانند كه ايران اسلامي
نقطهاي است كه اسلام ميتواند با قدرت حرف خود را بزند.

امام جمعه تهران ملت ايران را قدردارن عظمت، استقلال و اقتدار بدست آمده دا نستند و ملتهاي مسلمان را به
شركت گسترده در راهپيمائي روز جهاني قدس و فرياد برائت عليه ظالمان و مستكبرين فراخواندند.

رهبر انقلاب اسلامي در پايان خطبه دوم نماز جمعه تهران مطالبي را به زبان عربي ايراد فرمودند.
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